
Protokół Nr 3/2021 
posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 

i Porządku Publicznego 
z dnia 27 września 2021 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 8:00 a zakończono o 10:30 
Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zal. Prot. Nr 1/ 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariusz Szykuła 
Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
Pani Elżbieta Kuźma 
Pani Maria Sak 
Pani Agata Malicka 
Pani Marzena Greszta 
Pani Aneta Zub 

- Wójt Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej, 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli, 
- Pracownik Urzędu Gminy, 
- Pracownik Urzędu Gminy, 
- Pracownik Urzędu Gminy. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 

2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Informacja o przebiegu wykonaniu budżetu Gminy Adamów za I półrocze 2021 r, 

4. Zaopiniowanie projektu wysokości podatków i opłat lokalnych na 2022 r, 

5. Informacja dyrektorów na temat przygotowanie szkól do nowego roku szkolnego, 

6. Sprawy różne, 

7. Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia; 

Ad.l. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Tomasz Michałuszko- Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego. 

Następnie stwierdził, że na stan 5 członków Komisji, obecnych jest 5 co stanowi niezbędne 

ąuorum. 

Ad. 2. 

Porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie, 

(za 5, przeciw 0, wstrzymał się 0) 

Ad.3. 
Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy za I półrocze 2021 roku. Odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 
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w Lublinie Zespół Zamiejscowy w Zamościu o prawidłowości wykonania budżetu 

w I półroczu 2021 r. 

Komisja co do przedstawionego sprawozdania nie wniosła uwag. 

Ad.4. 

Pani Agata Malicka- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła projekt wysokości 

podatków i opłat lokalnych na 2022 rok. Zaznaczyła, że zgodnie z Monitorem Polskim 

wzrosły stawki podatków oraz ogłoszono wysokość przeciętnego dochodu z pracy 

w indywidualnych gospodarstwach rolnych. 

Pan Mirosław Lewusz- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaproponował podwyższenie 

podatków o 10 %. Wyjaśnił następnie, że jest to propozycja wyjściowa i należy podjąć 

w sprawie tej dyskusję. Jednocześnie zaznaczył, że w sytuacji wysokiej inflacji należy mieć 

odwagę społeczną i podjąć odpowiedzialną decyzję. 

Pan radny Jan Kawałko- członek Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw 

Gospodarczych i Ochrony Środowiska, zaproponował podwyższenie podatków o wysokość 

inflacji (6%) 

Oba wnioski poddano głosowaniu. 

Komisja poparła propozycję Pana Mirosława Lewusz. 

Za głosowali: Pani Joanna Chmiel, Pan Tomasz Michałuszko, Ryszard Krawczyk, 

Piotr Kostrubiec. 

Pani Katarzyna Słota głosowała za propozycją Pana radnego Jana Kawałko. 

Ad.5. 

Dyrektorzy Szkół z terenu gminy Adamów przedłożyli Komisji informację na temat 

przygotowania ich placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. Pani Dyrektor 

Elżbieta Kuźma zgłosiła awarię kanalizacji, który ciągle się powtarza. Powyższy problem 

należałoby w najbliższym czasie rozwiązać. Pani Dyrektor Maria Sak przedstawiła 

narastający problem przeciekającego dachu nad łącznikiem i całą halą sportową 

co doprowadza do zagrzybienia budynku. 

Komisja nie wniosła uwag co do przedłożonych informacji na temat przygotowania 

placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 

Ad.6. 

W sprawach różnych, radni zgłosili potrzebę wycinki drzew i krzewów przy drogach 

gminnych w miejscowości Suchowola i Feliksówka, oraz naprawę mostu na rzece Jacynka. 

Dyskutowano na temat potrzeby budowy nowego budynku dla siedziby Urzędu Gminy. 
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Zgłoszono również potrzebę zabezpieczenia środków na przekształcenie działek w planie 

zagospodarowania przestrzennego. 

Odczytano dwa pisma, które w ostatnim czasie wpłynęły do Urzędu Gminy; 

z Ministerstwa Funduszy i Polityki Regionalnej oraz od biura projektowego El Tel 

z Zamościa) 

Ad.7. Komisja sporządziła protokół z posiedzenia. 

Ad.8. Pan Tomasz Michałuszko- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej zamkną posiedzenie. 
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